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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #5
Tisdag 2022-10-11, 15.35
å Funq, Tolvan

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 15.35 av ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir.

1.2 Val av mötesordförande

Sittande ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir nominerar sig själv till mötesord-
förande.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak
till mötessekreterare. Jonas godtar nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

Justeras:
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1 Justeras:

Douglas Andersson
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1.5 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Wilma Selander och Douglas Andersson ställer tappert upp som justerings-
personer för detta protokoll.

Mötet väljer Wilma Selander och Douglas Andersson till justeringspersoner.
Justeringsdatumet föreslås sättas efter tentaperioden, dvs 1 november.

Mötet väljer 1 november som justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Sekreterare Jonas berättar övergående om vad som diskuterades under före-
gående styrelsemöte. Det kommande SM diskuterades och vad som behövdes
förberedas inför SM.
Datumet och tiden för ettans brunch fastställdes och även vem som skulle
festanmäla inför det. Lekar som skulle lekas under brunchen bestämdes ock-
så.
Motioner hade kommit in inför det kommande sektionsmötet, så motionssvar
till de motionerna diskuterades.
Även den kommande Finlandsresan och dess detaljer togs upp.

3 Uppdateringar

Sofie tar ordet och berättar om stormötet med JML. Hon har även gjort
affischer inför kommande event.
Karolina fortsätter och berättar hur hon har representerat vår käre sektion
på både kemis sittning och styrelsegasquen. Hon har även beställt Douglas
styrelsekläder och samlat in hela styrelsegruppens kavajer samt skickat iväg
dem inför brodering.
You tar över och berättar hur hon har representerat styrelsen på Chalmers,
varit på SM och planerat inför det kommande PNS-mötet.
Armin har arbetat med bokföringen och kassörsuppgifter.
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2 Justeras:
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Douglas har representerat på styrelsegasquen med oss andra och peppat upp
alla ettor inför den kommande Finlandresan. Han har även ordnat dunderfi-
ka till styrelsemötet och hjälpt till med text dokument till Finlandresan.
Wilma har skrivit styrelsebrev och varit på Chalmers, SM och styrelsegas-
quen.
Yrsa har representerat som bara den på Chalmers och haft ett möte med Tek-
nologföreningen1 angående Finland resan. Hon har även arbetat med KTH
och THS angående inbrottet som nyligen skedde i sektionslokalen. Yrsa har
även hållit i SM och varit på styrelsegasquen.
Jonas har representerat sektionen på styrelsegasquen, agerat som sekreterare
på SM och deltagit tillsammans med Yrsa och Douglas på det första mötet
angående inbrottet i sektionslokalen. Protokoll skrivs även för fullt.

4 Diskussionspunkter

4.1 Ettans brunch

Sektionsbilen är bokad till att handla inför brunchen. En inköpslista ska skri-
vas och Douglas ska informera alla ettor om hur härligt det kommer bli.

4.2 Verksamhetsplan

Yrsa har gjort ett excel-dokument med alla punkter från verksamhetsplanen.
Dokumentet går igenom de mål som är satta for styrelsen. Fler tillställning-
ar med alumniverksamhet ska anordnas. Hur alumnistudenter ska kontaktas
diskuteras. Under programmets födelsedag så kommer tårta serveras på fle-
mingsbergs campus den 4 december. Verksamhetsplanen kommer att gås
igenom successivt.

4.3 Styrelsemiddagar

Wilma har haft kontakt med styrelsen för Energi och Miljö angående en
gemensam sittning. Det tycks finnas en stark entusiasm inför detta, men ett
litet förhinder gör att detta får skjutas upp.

4.4 Proposition om ledamot i KF

En motion hos KF2 har gått igenom angående kårrepresentanten och att
denna post ska väljas under SM och inte via THS hemsida som tidigare. Då
stadgarna måste ändras för att en ledamot i KF ska kunna väljas, så behövs
eventuellt ett extra SM. Ett lunchmöte kommer ta plats för att diskutera
detta vidare.

1Sektion i Finland
2Kårfullmäktige
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4.5 Alumnipub

En alumnipub med gamla studenter kommer ta plats. Att ha denna innan
jul är för kort tidsmarginal, så den kommer ta plats någon gång efter. Ett
formulär kommer att skickas ut till gamla studenter angående detta.

4.6 November SM

November SM kommer att ta plats antingen 22 eller 29 november.

5 Övriga frågor

Det tas upp att tolvan måste bokas den 1 november och att styrelsebilderna
måste tas. Även när kavajerna kommer tillbaka från broderaren diskuteras.

6 Nästkommande möte

Näskommande styrelsemöte kommar att bestämmas i styrelsechatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir förklarar mötet avslutat klockan 17.43.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Wilma Selander

4 Justeras:

Douglas Andersson
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